
Onderlegger interpellatiedebat over de Raadsinformatiebrief “Verwerving onroerend goed De 
Speeldoos” 

Op 15 januari 2020 verscheen de raadsinformatiebrief “Verwerving onroerend goed De Speeldoos”. 
Deze riep bij ons zoveel vragen op dat er op 16 januari was afgesproken deze te agenderen voor de 
gezamenlijke commissie op 30 januari a.s. In het presidium van 23 januari jl is, op voorstel van de 
burgemeester, besloten de RIB te agenderen als interpellatiedebat in de raadsvergadering van 6 
februari 2020. 

In de RIB lezen we dat het college gesprekken heeft gevoerd met het interim- en nieuwe bestuur van 
de Stichting Theater de Speeldoos over de verwerving van het onroerend goed De Speeldoos. Deze 
gesprekken hebben niet geleid tot het verwerven van gebouw van De Speeldoos per 1 januari 2020. 
We lezen deze RIB als een stap in de uitvoering van de motie “Toekomst De Speeldoos” aangenomen 
op 18 april 2019. In deze motie verzoekt de raad het college: 

• Na vaststelling van het nieuwe cultuurbeleid Cultureel Centrum De Speeldoos te faciliteren in 
het samen met haar beoogde gebruikers opstellen van een ondernemingsplan 

• Cultureel Centrum De Speeldoos te faciliteren in het opstellen van een jaarplan, als voorloper 
van het ondernemingsplan. 

 
De vragen die bij ons rijzen zijn in ieder geval: 
 

1. Hoe kijkt het college aan tegen samenwerking met het huidige bestuur van Theater de 
Speeldoos? 

 
2. Hoe gaat het nu verder met de Speeldoos?  

 
3. Welk proces heef het college verder voor ogen ?  

 
4. Hoe voert het college de motie ‘Toekomst De Speeldoos’ uit? 
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